
Saksprotokoll i fylkestinget -  16.06.2021 
 
Marthe Hammer (SV) stilte spørsmål om ho var inhabil fordi Hammer sin sambuar og sambuaren 
sin bedrift er mottakar av midlar frå regionalt forskingsfond og deira prosjekt er omtalt i 
årsrapporten. Hammer gjekk frå under vurderinga av spørsmålet om ho var inhabil. Fylkestinget 
vedtok samrøystes at Hammer ikkje var inhabil. Hammer tiltredde saksbehandlinga.  
 
Avrøysting 
 
Innstillinga vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
 
Fylkestinget godkjenner årsrapport 2020 for Regionalt forskingsfond Vestland. 
 


